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Lea-Elina Nikkilä/vihreä valtuustoryhmä on 15.3.2021 jättänyt Joutsan 
valtuustolle valtuustoaloitteen, jonka aiheena on monialaisen työryhmän 
perustaminen valmistelemaan toimia Leivonmäen kansallispuiston 
paremmasta hyödyntämisestä matkailu- ja palveluyrityksille, joutsalaisten 
hyvinvoinnille ja kunnan imagolle.  
 
Joutsan kunnanhallitus käsitteli valtuustoaloitetta ja päätti 4.10.2021 
pitämässään kokouksessa perustaa työryhmän Leivonmäen 
kansallispuiston paremmaksi hyödyntämiseksi. Kunnanhallitus valitsi 
keskuudestaan työryhmälle puheenjohtajaksi Lea-Elina Nikkilän sekä 
jäseniksi Tenho Tornbergin ja Ilari Suurosen. Työryhmän 
virkahaltijajäseniksi nimettiin Harri Nissinen, Petri Kaitamäki, Kari Kosunen 
ja Mika Sirkka. Työryhmä kutsui kokouksiinsa asiantuntijoita. 
 
Työryhmän tehtäviksi esitettiin: 
1) Järjestää kunnan, metsähallituksen, yritysten ja yhdistysten säännölliset 
tapaamiset ja suunnitteluseminaarit. 
2) Laatii kunnan ja kansallispuiston reitistöjen kehittämissuunnitelman 
yhdessä metsähallituksen ja yrittäjien kanssa. Pyöräily- ja vaellusreittejä 
Joutsan taajamasta kansallispuistoon ja edelleen Vaarunvuoreen. 
3) Selvittää yhteistyömahdollisuuksia yli kuntarajojen mm. kansallispuiston 
läpi kulkevan Pyhän Olavin reitin tuotteistamiseksi. 
4) Selvittää, miten Joutsan imagotyössä voidaan Leivonmäen 
kansallispuistoa hyödyntää  nykyistä tehokkaammin. 
5) Parantaa ja lisää kunta- ja matkailumarkkinointia kansallispuistoa 
paremmin hyödyntäen yhteistyössä Visit Jyväskylä Regionin kanssa. 
 
Työryhmä on jättänyt loppuraportin. Työryhmä kokoontui neljä kertaa. 
Kokouksissa ovat olleet mukana työryhmän jäsenten lisäksi asiantuntijoina 
erikoissuunnittelija Maija Mikkola ja puistomestari Henri Solismaa 
Metsähallituksesta sekä yritystoimintaa käsittelevässä kokouksessa 
Versona OY:n Timo Hämäläinen ja LomaLeivon Viola Fredin. 
 
Työryhmä on edistänyt seuraavia asioita: 
- Rutalahden kansallispuiston parkkipaikka 
- Koskikaran - Soimalammen välisen reitin maanvuokrasopimuksen teko 
UPM:n kanssa 
- Turvepilari ja infopisteen perustaminen Leivonmäen yritystalon pihaan 
- Joutsan pyöräilykartasto 
- Harjunlahden uimarannan lentopallokenttä 
- Kansallispuistoladun jatkon varmistaminen 
 
Vastikään perustetussa kunnan elinvoimapöydässä voidaan jatkossa 
käsitellä tarpeen mukaan kunnan ja kansallispuiston kehittämiseen liittyviä 
ideoita. Työryhmän toiveena on, että kunnan ja Metsähallituksen 
tapaamisia jatketaan myös tulevaisuudessa esimerkiksi kerran vuodessa 
pidettävässä yhteistyötapaamisessa. 
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